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حدیث روز

چرا باید سلام کنیم؟
پیامبر اکرم (صلی الله علیه و آله و سلم) در روایتی به این سؤال که چرا سلام کنیم؟ پاسخ دادهاند.

به گزارش سایت خبری پرسون، روایت زیر را از کتاب «علل الشرایع» بخوانید.

پیامبر صلی الله علیه و آله و سلم:

اِذا دَخَلَ اَحَدُکُمْ بَیْتَهُ فَلْیُسَلِّمْ، فَاِنَّهُ یُنْزِلُهُ الْبَرَکَةَ وَ تُؤنِسُهُ الْمَلائِکَةُ

هرگاه یکی از شما به خانه خود وارد می شود، سلام کند، چراکه سلام برکت می آورد و فرشتگان با سلام دهنده انس می گیرند.

علل الشرایع، ج ۲، ص ۵۸۳، ح ۲۳
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